
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 1. června 2021 

(Microsoft Teams) 
 

 

Přítomni:   prof. Kočí, doc. Sýkora, doc. Hlinčík, doc. Ciahotný, doc. Šimáček, doc. Macák, prof. 

Jeníček, Ing. Březina, Ing. Varga, Ing. Šritrová, Šárka Dintarová 

Omluveni:    Dr. Šír 
 

 

 

Informace z projektového centra VŠCHT Praha – Ing. Hana Štěpánková, Ing. Petra 

Stočesová 

 Každá fakulta by měla mít jednu pracovnici (pro FTOP Ing. Stočesová), která primárně bude 

pomáhat s přípravou a zadáváním projektů do GAPu, nápočtem mezd, při běhu projektů, např. 

změny úvazků a poté s vyúčtováním. 

 Při zapojení Ing. Stočesové do přípravy grantu, kde lze naplánovat cca 10% úvazku, je toto 

žádoucí.  

 Dotaz prof. Kočího, zda lze zapojení Ing. Stočesové naplánovat jako spoluúčast, zjistí doc. 

Hlinčík. Ano, technicky toto lze. 

 Doc. Ciahotný – nová verze GAPu, návrhy na změny. 

 
 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Prohlídky v Jankovcově ulici. 

 Info o proběhlých profesurách, profesorem se stal i Jan Bartáček z FTOP. 

 Ceny Votočka – za FTOP doc. Macák. 

 OKbase, ti, kdo už mají druhé očkování za sebou, případně jiný důvod k výjimce z povinného 

testování, uvedou toto do OKbase . Přišel emailem návod. 

 Prof. Bartáček nominován na cenu MŠMT, pan děkan poprosil prof. Jeníčka o přípravu 

krátkého medailonku. 

 Fond Dagmar Procházkové – školní grant, do 15.6. přihlášky, zatím se nikdo nepřihlásil. 

 Hlávkova nadace – nominace za FTOP Ing. Škodáková. 

 Informace od předsedy ak. senátu prof. Cibulky – senát začal řešit stipendia doktorských 

studentů FTOP. Bude probíhat průzkum na jednotlivých fakultách. 

 

Pror. Jahoda 

 Testování na Covid – v červnu ještě testování studentů bude. Dále se bude vyvíjet podle situace 

a platných nařízení. 

 Promoce v červnu proběhnou na 50% kapacity Betlémské kaple. 

 V září proběhnou další promoce, 6. 9. doktorská, 7.9. magisterská FTOP – studenti z druhého 

termínu SZZ a studenti z loňského roku. 

 

Kvestorka Ing. Chválná 

 Ruší se stravovací příspěvky a bude paušál, 50 Kč/den formou příplatku do výplaty. 
 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 29. 6. 2021 
 

 

 

 



 

Informace z KD 

 

prof. Kočí – děkan 

 Problematika matematiky, Dr. Kříž se sešel s panem děkanem a probírali požadavky na výuku 

matematiky našich studentů. Cvičení pro naše studenty by mohlo mít větší zaměření na naše 

obory. Doc. Sýkora a doc. Kubal připraví náměty na diskuzi. Do konce příštího týdne vedoucí 

ústavů nahlásí témata pro matematiku – emailem doc. Sýkorovi a doc. Kubalovi. 

 Rozpočet – od Ing. Dobšíka ještě nepřišlo konkrétní rozúčtování na jednotlivé položky. Pan 

děkan rozeslal předběžný návrh podle dat z minulých let. Byla schválena zatím dohoda děkanů. 

Dotaz prof. Jeníčka, zda jsou do rozpočtů ústavů zahrnuty i popularizační aktivity – nejsou. 

Zatím jsou odměňovány přímo děkanem z jeho zdrojů. 

 Dotaz na doc. Ciahotného ohledně Etické komise VŠCHT. Zatím nejsou žádné nové informace. 

 

doc. Sýkora – proděkan pro pedagogiku 

 22.6. ve 14,30 promoce magisterské studium FTOP. 

 Tím, že budou druhé promoce 7.9. ve 13.00, SZZ plánovat od 23.8. (max. 30., 31.8.), dát vědět 

Š. Dintarové přesný termín konání státnic magisterského studia. 

 Oslovit loňské absolventy se zájmem o promoce, zajistí Š. Dintarová. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Bude se inovovat profil zaměstnance. Do profilu bude mít přístup jen děkan a vedoucí ústavů. 

Bude sloužit jako podklad pro hodnocení zaměstnanců. 

 Nově bude E-doktorand propojen s OBD.  

 Předměty modulu C pro doktorský studijní program. Je požadavek na přidání dalších předmětů, 

na schůzi proděkanů bylo zamítnuto. Předměty modulu C jsou nepovinné. Další předměty se 

přidávat nebudou. 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 Dotaz na požadavky na matematiku. 
 Výjimky z testování Covid, zda může zadávat i vedoucí ústavu. Zaměstnanec si zadává sám. 
 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Nový studijní program „Omezování klimatických změn“ – v neděli zasílal doc. Ciahotný, má 

ještě někdo připomínky? Pokud ne, zašle se akademickému senátu ke schválení.  
 Časopis Paliva – prosí vedoucí ústavů, zda nemají nějaké články, které by se daly použít do 

červnového čísla.  
 

Ústav 217 (prof. Jeníček) 

 Budou se u nového bakalářského studijního programu řešit státnicové otázky? V dalším kroku 

ano. Již teď se mohou zasílat doc. Ciahotnému. 

 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 Proběhne výběrové řízení na ústav 240. 

 

 

Senát (Ing. Varga) 

 Senátoři AS FTOP již diskutovali pedagogickou zátěž a s tím související stipendia na jednom 

z minulých zasedání a nemají informace o tom, že by byli doktorandi na fakultě FTOP 

neadekvátně přetěžováni. 
 

 



 

 

Ing. Šritrová  

 Prosí o zaslání plánu dovolených. 

 Na Ministerstvo spravedlnosti byla zaslána žádost o pozastavení znalecké činnosti. Znamená 

to, že již nemusíme brát nové posudky, pouze dobíhají stávající. 

 Výběrové řízení – 2.7. 10.00 na tři místa odborných asistentů na ústav 240. Řízení proběhne 

přes Teams, komise prof. Kočí, doc. Kubal, doc. Macák, doc. Šimáček, doc. Ciahotný. 

 Promoce 22.6. ve 14,30. Do talárů proděkani, vedoucí ústavů (doc. Kubal, doc. Ciahotný se 

letos účastnit nebudou, z důvodu epidemiologické situace). Informace ohledně promocí zašle 

Ing. Šritrová emailem. 

 Promoce září 7.9. ve 13.00. 

 

Šárka Dintarová 

 

 

Různé 

 Dotaz na doc. Sýkoru, jak to bude se středoškolskými studenty, kteří přijdou na VŠCHT na 

praxi? Mají být testovaní. 

 Blíží se volby děkana fakulty, senát by měl začít vybírat kandidáty. 

 

 

 

 

 

Příští kolegium děkana se bude konat ve středu 30. 6. 2021 ve 14.00 hodin. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


